
学校创建于2003年，是一所面向现代服务业培养高素质技术技能应用型人
才的全日制普通高等职业院校，有鄞州、奉化两个校区，教职工620余人，
全日制专科在校生1万余人。

Ningbo City College of Vocational Technology (NCC) is a full-time public higher 
vocational college. NCC has two campuses in Yinzhou and Fenghua respectively 
with a staff of over 620 and more than 10,000 full-time students.

Our faculties and Majors
二级学院

学校设有商学院、信息与智能工程学院、艺术学院、旅游学院、国际学院、景观生

态学院、马克思主义学院等7个二级学院及基础课教学部，29个专业。

NCC has 7 faculties offering diploma education in 29 majors. They are Business School, 
School of Information and Intelligent Engineering, Tourism School, Art School, 
International School, School of Landscape and Ecology, School of Marxism etc.
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staff

full-time students

620
教职工

+

10000
全日制学生

+

29 majors evaluated as Class A by GDI Vocational College 
Professional Evaluation List (2023) (this number ranked third 
in Zhejiang Province and 18th in China.

29个专业获评GDI高职专科专业评估榜(2023)A档专业A档

专业数量位列浙江省第 3 位，全国第18位

国家级建设专业 7 个；
7 national-level construction majors;

省级建设专业 9 个；
9 provincial-level construction majors；

浙江省高水平专业群 2 个；
2 High-level Professional groups in Zhejiang 
Province;

宁波市重点专业 7 个；
7 key majors of Ningbo;

8 门课程立项职业教育国家在线精品课程；
8 courses selected as national online quality courses of vocational education;

18 门课程立项为浙江省职业教育在线精品课程；
18 courses selected as provincial online quality courses of vocational education;

2 个专业获得联合国世界旅游组织的认证；

2 majors certified by UNWTO;

宁波城市职业技术学院
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courses on iCourse platform courses on XuetangX 
platform

benefits over 
2 million  audience

cited by more than 
1000 colleges and institutes

49
课程在爱课程

门 门 所58
课程在学堂在线

200
受益面200余万人次

+ 1000
院校引用

+

学校大力推进“互联网+教学”，创新“以学为中心”教学模式, 成绩斐然，处于全国领先地位，
已有49门课程在爱课程、58门课程在学堂在线等全国性平台开课，受益面200余万人次，
被1000多所院校引用，办学影响力不断扩大。

NCC has actively promoted “Internet + teaching” based on student-oriented teaching mode, and 
has made great achievements, which makes it as a leading college in the country. NCC has provided 
49 courses on icourses.163.org and 58 courses on national platforms like https://www.xuetangx.com. 
The influence is expanding with these courses being cited by more than 1000 institutions and an 
audience of over two million. 

学校积极服务国家“一带一路”战略，国际化综合水平全省领先。自2011年
开始，学校与澳大利亚新南威尔士州TAFE学院合作成立浙江省首个非独立
法人中外合作办学机构——宁波TAFE学院。

NCC actively serves the “One Belt, One Road ”Initiative and takes the lead in 
comprehensive internationalization in Zhejiang Province. Since 2011, it has estab-
lished cooperative relationship with TAFE NSW of Australia and set up the first 
non-separate legal entity of Sino-foreign cooperative school in Zhejiang Province 
--- Ningbo TAFE Institute.

学校与泰国暹罗技术学院共建“中泰暹罗丝路工匠学院”，与黑山亚得里亚
大学共建“中黑丝路工匠学院”，建立宁波市“泰国语言文化中心”和“黑山语
语言文化中心”。学校牵头成立宁波市“一带一路”职教慕课联盟，集聚国际
化慕课资源，组织“中文+技能”订单式培训、小语种培训，校企联动、产教
融合服务“走出去”企业，服务“一带一路”职业教育输出。

NCC has established "Sino-Thai Siam Silk Road Artisan Institute" with SIAM TECH 
in Thailand and "Sino-Montenegro Silk Road Artisan Institute" with Adriatic 
University in Montenegro to provide overseas students with menu-styled 
“Chinese + Skills” training. It has also established two municipal language and 
culture centers of Thai and Montenegrin. After launching Ningbo Municipal "Belt 
and Road" Vocational MOOCs League, it has gathered quality international 
MOOCs resources. It also provides minor languages training for local "going 
abroad" enterprises serving good vocational education export.
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INTERNATIONAL EXCHANGE 
AND COOPERATION

Chinese Program (One-year)中文培训项目(一年制）

学费: 15000 元
奖学金：最高6000 元/年

Tuition Fees: 15000 RMB
Scholar: up to 6000 RMB/year

汉语口语、汉语读写、宁波旅游、中国传统文化（插花艺术、茶艺、书
法、剪纸、体育、传统音乐等）

Oral Chinese, Chinese Reading and Writing, Ningbo Tourism, Chinese 
Traditional Culture (Flower Arrangement, Tea Ceremony, Calligraphy, 
Paper Cutting, P.E., Traditional Music etc.)

学费: 18000 元
奖学金：最高6000 元/年

Tuition Fees: 18000 RMB
Scholar: up to 6000 RMB/year

主要课程

Main
Courses

Diploma Program （Three-year）学历项目（三年制）

A

第一学年：基础汉语、中华传统文化、中华才艺等课程。
First year: courses of Basic Chinese, Chinese Traditional Culture, Chinese Talents, etc.

第三学年：实践教学为主。 Third year: mostly practical courses.

计算机应用专业
标记语言应用、web数据库设计与应用、图片与视频编辑基础、JavaScript 程序设计

Computer Application, main Courses include
Markup Language Applications,  Web Database Design and Application, Fundamentals 
of Image and Video Editing, JavaScript Programming.

B 酒店管理及数字化运营专业
新媒体运营、网络直播运营、酒店数字化运营、前厅数字化运行实务、餐饮服务管理、
酒店服务设计、酒店督导实务。

Hotel Management and New Media Operation, main courses include
New Media Operation, Net-live Broadcasting Operation, Hotel Digitalized Operation, 
Front Office Digitalized Operation, Catering Service Management, Hotel Service 
Design, Hotel Supervision

C 跨境电商专业
跨境电子商务基础、跨境电商运营、国际市场推广、跨境电商客户服务、跨境电商B2B
实务等。

Cross-border E-commerce, main courses include
Basis of cross-border E-commerce,  Operation of cross-border e-commerce, Interna-
tional promotion of cross-border e-commerce, Customer service of cross-border 
e-commerce, B2B practice of cross-border e-commerce.

第二学年：专业技能课程。三个可选专业：
Second year: courses of vocational skills and competence. Three majors are offered for 
students’ options:
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EDUCATION
INFORMATIONIZATION
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NCC留学项目
PROGRAMS FOR OVERSEAS STUDENTS

联系方式：nccfao@nbcc.edu.cn Contact: nccfao@nbcc.edu.cn
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